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Gabinetu Rehabilitar{i i Terapii Manualnej
Plac Wolności ź 89-400 Sępólno Krajeńskie

Rok 2021
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Zakład bazuje na umowie z NFZ w ramach fizjoterapii ambulatoryjnej w
zakresie kinezyterapii, fizykoterapii, hydroterapii oraz rehabilitacji domowej.
W roku 2021 przyjęliśmy w sumie 987 pacjentów w ramach NFZ,
Mamy pod opieką ok.40 pacjentów domowych ze stopniem
niepełnosprawności znacznym.

Obecny czas oczekiwania w trybie stabilnym jest na maja 2022r.
Zauważa się coraz większą ilość pacjentów z powikłaniami po COVID-19.

Pacjenci ,którzy się do nas zgłaszają po przechorowaniu najczęściej mają
problemy pulmonologJczne, neurologiczne , kardiologiczne i inne. Częstym
powikłaniem są zaniki pamięci. Pacjenci po przechorowaniu Covid -19 są
przyjmowani w ramach normalnego kontraktu.

W październiku mieliśmy kontrolę NFZ ,która wypadła pomyślnie,
Był to cięźki czas dla nas nie tylko przez pandemię, ale przez remont Placu
Wolności. Bardzo utrudniony był dostęp do naszego zakładu. Z tego miejsca
pragnę podziękować wszystkim pacjentom za zrozumienie i pracownikom
budowlanym za to, iż pomagali nam wnosić osoby niepełnosprawne.
Przetrwaliśmy ten czas i mamy obecnie ładnie wyremontowany Plac Wolności.
Niestety drgania w wyniku remontu na Placu Wolności spowodowały
uszkodzenie rampy, Dodatkowo usunięto nam jeden filar podtrzymujący
rampę. Co niepokoi nas to bardzo.

Obecnie największym problemem są dla nas rachunki za gaz , które wzrosły
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ok 300%.

Umowę finansową z NFZ obecnie mamy podpisaną do czerwca 2022r.

Obecnie są negocjacje Krajowej Izby Fizjoterapii z Ministerstwem Zdrowia w

sprawie wycen zabiegów fizykalnych, które miały zostać obniżone. Jednakże do

czerwca zostały na tym samym poziomie,
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